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Résumé

Cet étude, descriptive et analytique, traite un sujet lié aux valeurs sociales véhiculées par le drame
telévisé algerien, a travers l'analyse d’un échantillon des épisodes du feuilleton algérien Wlad’ Leh’lal’
(présentée sur la chaine Echourouk+ pendant le mois de Ramadan en 2019). Cette étude a pour but de répondre
a plusieurs questions concernant la forme et le contenu du drame, en analysant les outils techniques et
esthétiques les plus utilisés dans ce feuilleton, en appréciant les valeurs (positives ou négatives) véhiculées dans
W’lad’Leh’lal’ et en mettant en évidence la maniéere dont ces valeurs ont été présentées. L’étude s’appuie sur

I"outil d’analyse de contenu.

Mots-clés: valeurs, valeurs sociales, drame, téléfilm, téléfilm algérien.

Abstract

This paper examines a very important topic, related to the social values involved in the Algerian TV
drama as a descriptive and analytical study, through the analysis of a sample of the episodes of the series of
WIad lehlal, which was first presented on Echourouk+ during the month of Ramadan in 2019. The study seeks to
answer several questions pertaining to the form and content of the drama, where many points will be revealed,
among them, knowing the most important technical and aesthetic means employed in the series, and to reveal the
positive and negative values contained in the content of the series, in addition to highlighting the manner in
which these values were presented. The study relied on the survey method, through the application of the content
analysis tool.

Keywords: values, social values, drama, TV drama, Algerian TV drama.
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